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LETTER OF SUPPORT FOR THE 

WORLD ARMWRESTLING FEDERATION (WAF) 

 

EAF Executive Board decision no. 1/2019 

 

 

By this letter, we the European Armwrestling Federation (EAF) Executive Board, 

confirm our full support to the World Armwrestling Federation (WAF) Executive 

Board Decisions: 

 

1. Decision regarding PAL/URPA by which WAF declare PAL/URPA 

Organization in Conflict with WAF. EAF declare that have no agreements with 

PAL/URPA. 

 

2. Decision regarding the cancelation of the contract for the organization of the 

2019 World Armwrestling & Para-Armwrestling Championships between 

WAF and EAF Member the Polish Armwrestling Federation (FAP) and 

advancing the Worlds agenda with one year ahead in Romania as scheduled. 

  

European Armwrestling Federation (EAF) Executive Board decide that any of 

the EAF Members National Federations, leaders, officials, athletes and referees 

who have any agreements or relations with PAL/URPA and/or attend to 

PAL/URPA events will automatically receive the status “Not in good standing” 

and will be suspended by EAF with no right to attend EAF and WAF events.  

 

Accepted with the majority of votes. 

 

 

EAF Executive Board 
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ПИСЬМО ПОДДЕРЖКИ  

ВСЕМИРНОЙ ФЕДЕРАЦИИ АРМРЕСТЛИНГА (WAF) 

 

 

Этим письмом мы, Исполнительный Совет Европейской Федерации 

Армрестлинга (EAF), подтверждаем нашу полную поддержку решений 

Исполнительного Совета Всемирной Федерации Армрестлинга (WAF): 

 

1. Решение относительно PAL / URPA, которым Всемирная Федерция 

Армрестлинга (WAF) объявляет организацию PAL / URPA конфликтной с 

WAF. Европейская Федерация Армрестлинга (EAF) заявляет, что не имеет 

соглашений с PAL / URPA. 

 

2. Решение об отмене контракта на организацию Чемпионата Мира по 

Армрестлингу и Пара-Армрестлингу 2019 года между WAF и членом EAF 

Польской Федерацией Армрестлинга (FAP) и перемещение по программе 

Чемпионатов Мира, по плану на год вперед, в Румынию. 

  

Исполнительный совет Европейской Федерации Армрестлинга (EAF) решает, 

что любой из национальных федераций, членов Европейской Федерации 

Армрстлинга,  лидерам, официальным лицам, спортсменам и судьям, которые 

имеют какие-либо соглашения или отношения с PAL / URPA и / или участвуют 

в мероприятиях PAL / URPA, автоматически будет вменен статус « Не 

легитимен » и они будут отстранени Европейской Федерацией Армрестлинга,  

без права участвовать в мероприятиях Европейской Федерации Армрестлинга 

(EAF) и Мировой Федерации Армрестлинга (WAF). 
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